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INTERPETACJA

W sprawie dbania o drogi w okresie zimowym

Szanowny Panie

Jak wyglqda sytuacja z przygotowaniami na okres zimowy? Jakim sprzqtem do od6nie2ania dr6g ijego
stanem dysponujemy? Czy w jaki6 sensowwny spos6b zostafy uregulowane kwestie d169 dzielonych miqdzy
dwie gminy?

W przesztoSci dochodzifo do sytuacji, 2e drogi byfy od6nie2ane tylko do granic gmin.

Prositbym o dopilnowanie, aby do takich sytuacji nie dochodzilo.

Proszq r6wnie2 o podanie radnym kontaktu do koordynatora akcji zimowych na terenie naszej gminy.
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